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PROTOKÓŁ Nr XX1V/2020
Z OBRAD  XXIV  SESJI

RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  30 grudnia  2020  r.

w zdalnym  trybie  obradowania

1. Otwarcie  XXIV  sesji  i stwierdzenie  quorum.

Przewodnicząca  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  Renata  Gruszka  o godzinie  13.00

otworzyła  obrady  XXIV  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.  Przewodnicząca  poinformowała,

że sesja odbywa  się  w zdalnym  trybie  obradowania.  Przewodnicząca  powitała  radnych,

Starostę  Nowotomyskiego  - Andrzeja  Wilkońskiego,  Wicestarostę  Nowotomyskiego  -

Marcina  Brambora,  członków  Zarządu  Powiatu,  Skarbnika  Powiatu  - Barbarę  Golon  oraz

obecnego  na sali Radcę  Prawnego  -  Wojciecha  Lignowskiego  i informatyka  Starostwa

Powiatowego.

Przewodnicząca  poprosiła  radnych  o potwierdzenie  swojej  obecności  drogą

elektroniczną.  Przewodnicząca  poinformowała,  że obecność  potwierdziło  19  radnych,

stwierdziła  quorum  oraz  prawomocność  obrad.

Lista obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr I do protokołu.

Przewodnicząca  przypomniała,  że obrady  sesji  są  transmitowane  i nagrywane,

a administratorem  nagrań  jest  Starosta  Nowotomyski.

2. Przedstawienie  porządku  obrad.

Przewodnicząca  poinformowała,  że porządek  obrad  wraz  z wszystkimi  materiałami  był

dostępny  na tabletach,  w Biuletynie  Informacji  Publicznej  oraz  na tablicy  ogłoszeń  Starostwa

Powiatowego  i zapytała,  czy do porządku  obrad  są uwagi  lub zapytania?  Nikt  się  nie zgłosił.

3. Przyjęcie  protokołu  z XXIII  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  poinformowała,  że do protokołu  z sesji nie  wpłynęły  żadne  uwagi  lub

wnioski  na piśmie.

Przewodnicząca  poddała  protokół  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Przyjęcie  protokołu  z XXIII sesji Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)



Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z XXIII sesji Rady

Powiatu  Nowotomyskiego.

4.  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w okresie  międzysesyjnym.

Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu Powiatu  Nowotomyskiego  w

okresie  międzysesyjnym  stanowi  załącznik  nr 2 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w  okresie  międzysesyjnym  odbyły  się  2

posiedzenia  Zarządu.

Przewodnicząca  przypomniała,  że na posiedzeniu  wspólnym  Komisji  Budżetowej  i

Rozwoju  Gospodarczego;  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  oraz

Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa,  Pan Starosta  udzielił  odpowiedzi  na

pytania  zadane  drogą  mailową.

Przewodnicząca  zapytała,  czy są jeszcze  jakieś  pytania  i poprosiła  o zgłaszanie  się do

dyskusji.

W dyskusji  wzięli  udział:

:> Sylwester  Kamyszek:

Radny  nawiązał  do posiedzenia  Zarządu  z dnia 1l  grudnia  2020  r. i zapytał  o ilość

orzeczeń  wydanych  rocznie  w Powiatowym  Zespole  ds. Orzekania  o Niepełnosprawności?

>  Andrzej  Wilkoński:

Starosta  poinformował,  że w wolnych  głosach  odpowie  na pytanie,  jak  tylko  uzyska

precyzyjną  informację  w  tym  temacie  z Powiatowego  Zespołu  ds.  Orzekania  o

Niepełnosprawności.

Przewodnicząca  poinformowała,  że co  roku  Powiatowy  Zespół  ds.  Orzekania  o

Niepełnoprawności  składa  sprawozdanie  o ilości  wydawanych  orzeczeń.

>  Adam  Pilc:

Radny  nawiązał  do  posiedzenia  Zarządu  z dnia  1l  grudnia  br.,  pkt 2. Komisja

Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  podjęła  wniosek  formalny  w sprawie  przebudowy  drogi

Brody  - Turowo  - Il etap.  Zarząd  uznał,  że przedmiotowy  wniosek  na etapie  uchwalenia

budżetu  nie może  być traktowany  jako  wniosek  formalny,  ale jako  postulat.  Dlaczego  ww.

wniosek  nie może  być traktowany  jako  wniosek  formalny,  skoro  to był wniosek  formalny?

Radny  poprosił  o wskazanie  podstawy  prawnej.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w porządku  obrad  w punkcie  10i  zamieszczone  jest

głosowanie  wniosków  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  zawartych  w opiniach  Komisji  i

nie uwzględnionych  przez  Zarząd  w autopoprawce  oraz  wniosków  radnych  złożonych  przed

sesją,  które  nie zostały  uwzględnione  w projekcie  budżetu.  W tym  punkcie  ten  wniosek  jest
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zamieszczony,  będzie  procedowany  i głosowany.  Przewodnicząca  poprosiła  o opinię  Radcę

Prawnego,  który  potwierdził,  że przedmiotowy  wniosek  jest  wnioskiem  formalnym  i powinien

być  procedowany  na dzisiejszej  sesji.

Przewodnicząca  poprosiła  Starostę  o udzielenie  odpowiedzi  radnemu  Adamowi

Pilcowi.

>  Andrzej  Wilkoński:

Starosta  potwierdził,  że ww.  wniosek  będzie  dziś poddany  pod głosowanie  jako

wniosek  formalny.  Zarząd  bazował  na informacji,  że przedmiot  wniosku  jest  ujęty  w projekcie

budżetu,  jednak  po zweryfikowaniu  okazało  się,  że jest  to wniosek  formalny,  który  będzie

głosowany.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  ktoś  jeszcze  chciałby  zabrać  głos?  Nikt  się nie  zgłosił.

5. Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2020.

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2020.  stanowi

załącznik  nr 3 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w dniu  dzisiejszym  odbyło  się posiedzenie  wspólne

wszystkich  Komisji  Rady  Powiatu,  na  którym  zostały  pozytywnie  zaopiniowane  projekty

uchwał.  Przewodnicząca  poprosiła  panią  Skarbnik  o przedstawienie  głównych  założeń  do

projektu  uchwały.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w celu  dostosowania  do potrzeb  wynikających  z

realizacji  budżetu  dokonuje  się  zmian  w  planach  dochodów  budżetowych  Starostwa

Powiatowego  w Nowym  Tomyślu.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2020.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  1, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

BRAK  GŁOSU  (1)

Ireneusz  Kozecki

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  uchwałę  nr

XX1V/237/2020  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2020.

str. 3



6. Podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2020  -  2030.

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata 2020  -  2030  stanowi  załącznik  nr 4 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Panią  Skarbnik  o zabranie  głosu.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmian  w

Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2020  -  2030.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się

nie  zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2020  -  2030.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XX1V/238/2020  w

sprawie  uchwalenia  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego

na lata  2020  -  2030.

7. Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  wykazu  wydatków  niewygasających  z upływem

roku  budżetowego  2020.

Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  wykazu  wydatków  niewygasających  z upływem  roku

budżetowego  2020.  stanowi  załącznik  nr 5 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Panią  Skarbnik  o zabranie  głosu.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  wykazu  wydatków

niewygasających  z upływem  roku  budżetowego  2020.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się

nie  zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  wykazu  wydatków  niewygasających  z upływem  roku

budżetowego  2020.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0
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Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXIV/239/2020  w

sprawie  ustalenia  wykazu  wydatków  niewygasających  z upływem  roku  budżetowego  2020.

8. Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2021-2032:

a)  przedstawienie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2021-2032  wraz  z uzasadnieniem.

Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata 2021-2032  wraz  z uzasadnieniem,  stanowi  załącznik  nr 6 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Panią  Skarbnik  o przedstawienie  projektu.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej

Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2021-2032.

b)  przedstawienie  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o projekcie  uchwały  w

sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na

lata  2021-2032

Opinia  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o projekcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia

Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata 2021-2032  stanowi  załącznik  nr 7

do protokołu.

Przewodnicząca  odczytała  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowejo  projekcie  uchwały

w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2021-2032.

c)  przedstawienie  opinii  stałych  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  o projekcie

uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2021-2032

Opinia  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  w  sprawie  projektu  Wieloletniej

Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata 2021-  2032,  która  stanowi  załącznik  nr 8 do

protokołu.
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Przewodnicząca  odczytała  opinię  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  w

sprawie  projektu  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata 2021-

2032.

d)  przedstawienie  stanowiska  Zarządu  Powiatu  do  wniosków  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  i Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

Stanowisko  Zarządu Powiatu  do wniosków  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  i Komisji Rady

Powiatu  Nowotomyskiego  stanowi  załącznik  nr 9 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  pana  Starostę  o przedstawienie  stanowiska  Zarządu  Powiatu

do wniosków  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  i Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Starosta  odczytał  stanowisko  Zarządu  Powiatu  do  wniosków  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  i komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

e)  odczytanie  wniosków  zgłoszonych  przed  sesją  przez radnych,  które  nie zostały

uwzględnione  w projekcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2021-2032

Przewodnicząca  poinformowała,  że radni  nie  wnieśli  wniosków  i zamknęła  punkt.

f)  przedstawienie  autopoprawki  Zarządu  Powiatu  do projektu  uchwały  w sprawie

uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2021-2032

Autopoprawka  do uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata 2021-  2032 stanowi  załącznik  nr 10  do protokołu.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  autopoprawkę  Zarządu  Powiatu  z dnia  22 grudnia  2020  r.

do  projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata 2021-  2032.

g)  dyskusja  nad projektem  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2021-2032  oraz  nad  autopoprawką

Przewodnicząca  poinformowała,  że autopoprawka  została  umieszczona  w tabletach  po

posiedzeniu  Zarządu  w dniu  22 grudnia  i zapytała,  czy są pytania?  Przewodnicząca  poprosiła

radnych  o zgłaszanie  się  do  dyskusji  drogą  elektroniczną.  Z uwagi na brak zgłoszeń,

Przewodnicząca  zamknęła  dyskusję.

h)  głosowanie  autopoprawki  Zarządu

Głosowano  w sprawie:

Głosowanie  autopoprawki  Zarządu.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 1, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:
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ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (1)

Krzysztof  Pacholak

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  przyjęła  autopoprawkę  Zarządu

Powiatu  z dnia  22 grudnia  2020  r. do projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej

Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2021-2032.

i)  głosowanie  wniosków  komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  zawartych  w opiniach

komisji  i nie  uwzględnionych  przez  Zarząd  w autopoprawce  oraz  wniosków  radnych

złożonych  przed  sesją,  które  nie  zostały  uwzględnione  w projekcie  uchwały  w sprawie

uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2021-2032

W związku  z brakiem  przedmiotowych  wniosków,  Przewodnicząca  przeszła  do punktu

9 porządku  obrad.

9. Podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2021-2032.

Głosowano  w sprawie:

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2021-2032.

Wyniki  głosowania

ZA: 16,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 3, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (16)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,

Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (3)

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Adam  Pilc

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  uchwałę  nr

XX1V/240/2020  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2021-2032.

IO. Projekt  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021:

a) przedstawienie  projektu  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok

2021  wraz  z uzasadnieniem

str.  7



Projekt  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2021  stanowi  załącznik

nr 1l  do protokołu.

Skarbnik  Powiatu  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  na rok  2021.

b) przedstawienie  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o projekcie  uchwały  w sprawie

budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021

Opinia  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  o projekcie  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  na rok 2021  stanowi  załącznik  nr 12  do protokołu.

Przewodnicząca  odczytała  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowejo  projekcie  uchwały

w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021.

c) przedstawienie  opinii  stałych  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  o projekcie  uchwały

w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021

Opinie  stałych  Komisji  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  o projekcie  uchwały  w sprawie  budżetu

Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2021  stanowi  załącznik  nr 13  do protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Zbigniew

Markowski  odczytał  opinie  stałych  Komisji  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  o projekcie

uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021.

Starosta  odczytał  opinię  Komisji  Bezpieczeństwa  i Porządku  do projektu  budżetu  na

rok  2021,  która  stanowi  załącznik  nr  14  do protokołu.

d)  przedstawienie  stanowiska  Zarządu  Powiatu  do  wniosków  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  i Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

Stanowisko  Zarządu  Powiatu  do wniosków  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  i Komisji  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego  stanowi  załącznik  nr 15  do protokołu.

Starosta  odczytał  stanowisko  Zarządu  Powiatu  do  wniosków  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  i Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

e)  odczytanie  wniosków  zgłoszonych  przed  sesją  przez  radnych,  które  nie  zostały

uwzględnione  w projekcie  budżetu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że radni  nie  wnieśli  wniosków  i zamknęła  punkt.

f) przedstawienie  autopoprawki  Zarządu  Powiatu  do  projektu  uchwały  budżetowej
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Autopoprawka  do projektu  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2021

stanowi  załącznik  nr 16  do protokołu.

Skarbnik  Powiatu  przedstawiła  autopoprawkę  Zarządu  Powiatu  z dnia  22 grudnia  2020

r. do projektu  uchwały  budżetowej.

g) dyskusja  nad  projektem  budżetu  oraz  nad  autopoprawką

Przewodnicząca  poprosiła  radnych  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.

W dyskusji  wzięli  udział:

>  Sylwester  Kamyszek:

Radny  poinformował,  że chce  odnieść  się  do wniosku  złożonego  przez  niego  iradnego

Adama  FrąckowiakadotyczącegozadaniajakimjestprzebudowadrogiBrody-Turowo,drugi

etap.  Radny poinformował,  że był to wniosek  warunkowy  wybiegający  w przyszłość,  w

przypadku  gdyby  konkurs  z Dróg  Samorządowych  nie przyniósł  pozytywnego  rozstrzygnięcia.

Na Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  został  on jednak  przegłosowany  i przyjęty

do budżetu.  W odniesieniu  do autopoprawki  -  Radny  odczytuje  jako  dobre  działania  Gminy

Zbąszyń,  która  chce  wykonać  wiele  zadań  i to  dobrze,  ale Zarząd  przedstawiając  autopoprawkę

zamierza  wydać  kolejne  środki  na Gminę  Zbąszyń.  Radny  zastrzega,  że nie chce  przeciwdziałać

Gminie  Zbąszyń,  ale zwraca  uwagę  na fakt,  że zadaniem  priorytetowym,  co potwierdzał  Pan

Starosta  już wcześniej,  także  głosując  na Komisji  Budżetowej  m. in. za zadaniem  droga

Opalenica-Lwóweki  odcinek  Brody-Turowo.  Radny  uważa,  że przedmiotowy  wniosek,  nawet

jako  wniosek  warunkowy,  niekoniecznie  musiałby  być głosowany.  Jeżeli  zostałby  odrzucony,

mielibyśmy  problem,  bo byłoby  to głosowanie  przeciwko  stanowisku  Komisji  Budżetowej  i

Rozwoju  Gospodarczego.

>  Andrzej  Wilkoński:

Starosta  odpowiedział,  że o dofinansowanie  z Programu  Dróg  Samorządowych  zostały

złożone  trzy  wnioski.  W sprawie  wniosku  dotyczącego  drogi  Śliwno  otrzymaliśmy  informację,

że jest  rozpatrzony  pozytywnie,  obecnie  jest  u podpisu  u Pana Premiera.  Natomiast  pozostałe

dwie  inwestycje  będą  realizowane  dopiero  w przypadku,  gdy będzie  możliwość  uzyskania

dofinansowania,  dotyczy  to także  drogi  Brody  - Turowo,  ponieważ  po  rozstrzygnięciu

przetargu  będzie  odbywał  się  dodatkowy  nabór.  Starosta  poinformował  również,  że do

Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu  wpłynęła  uchwała  Rady  Miejskiej  w Zbąszyniu,  w

której  Gmina  przeznacza  po  100.OOO,OO  zł na dwa  zadania  dotyczące  dokumentacji

projektowej.  Możemy  tą propozycję  odrzucić,  ale w przypadku  jej przyjęcia,  w ramach  tych

środków  przyjmiemy  na siebie  realizację  procedury  wyłonienia  wykonawcy  w zakresie

projektu.

h) głosowanie  autopoprawki  Zarządu

Głosowano  w sprawie:

głosowanie  autopoprawki  Zarządu

Wyniki  głosowania
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ZA: 14,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 5, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (14)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Jacek  Pieprzyk,

Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (5)

Maria  Galas,  Ireneusz  Kozecki,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Adam  Pilc

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  przyjęła  autopoprawkę  Zarządu

Powiatu  do  projektu  uchwały  budżetowej.

i) głosowanie  wniosków  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  zawartych  w opiniach

komisji  i nie uwzględnionych  przez  Zarząd  w autopoprawce  oraz  wniosków  radnych

złożonych  przed  sesją,  które  nie  zostały  uwzględnione  w projekcie  budżetu.

Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  wniosek  w  sprawie  przebudowy  drogi  Brody

-  Turowo-Il  etap,  który  stanowi  załącznik  nr 17  do protokołu.

Głosowano  w  sprawie:

głosowanie  wniosków  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  zawartych  w opiniach  komisji  i

nie uwzględnionych  przez  Zarząd  w autopoprawce  oraz  wniosków  radnych  złożonych  przed

sesją,  które  nie  zostały  uwzględnione  w projekcie  budżetu.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  11,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Sylwester  Kamyszek,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Adam  Pilc

PRZECIW  (11)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Patryk

Kąkolewski,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej

Wilkoński

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  odrzuciła  wniosek  w sprawie

przebudowy  drogi  Brody  -  Turowo-ll  etap.

11.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021.

Głosowano  w sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021.

Wyniki  głosowania

ZA: 14,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 5, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (14)
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Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Jacek Pieprzyk,  Edwin

Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (5)

Sylwester  Kamyszek,  Ireneusz  Kozecki,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Adam  Pilc

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  uchwałę  nr

XX1V/241/2020  w sprawie  budżetu Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2021.

12.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  określenia  zadań  powiatu  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej

i społecznej  osób  niepełnosprawnych  zamieszkujących  na  terenie  Powiatu

Nowotomyskiego,  które  finansowane  będą  z zaliczki  przekazanej  ze środków  Państwowego

Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2021  roku.

Projekt  uchwały  w sprawie  określenia  zadań powiatu  z zakresu rehabilitacji  zawodowej  i

społecznej  osób niepełnosprawnych  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  które

finansowane  będą  z zaliczki przekazanej  ze środków  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób

Niepełnosprawnych  w 2021 roku stanowi  załącznik  nr 18  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że projekt  uchwały  był dostępny  na tabletach  i

poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  określenia  zadań  powiatu  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i

społecznej  osób  niepełnosprawnych  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,

które  finansowane  będą  z zaliczki  przekazanej  ze środków  Państwowego  Funduszu

Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2021  roku.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XX1V/242/2020  w

sprawie  określenia  zadań  powiatu  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób

niepełnosprawnych  zamieszkujących  na  terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  które

finansowane  będą  z zaliczki  przekazanej  ze środków  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji

Osób  Niepełnosprawnych  w 2021  roku.

13.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  i przechowywanie

statków  lub  innych  obiektów  pływających  w roku  2021.
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Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  i przechowywanie  statków

lub innych  obiektów  pływających  w roku  2021  stanowi  załącznik  nr 19  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że projekt  uchwały  był dostępny  na tabletach  i

poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie  zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  i przechowywanie  statków

lub  innych  obiektów  pływających  w roku  2021.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XX1V/243/2020  w

sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  i przechowywanie  statków  lub innych

obiektów  pływających  w roku  2021.

14.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  przyjęcia  zadań  z zakresu  administracji  rządowej  w

sprawach  określonych  w ustawie  o powszechnym  obowiązku  obrony  Rzeczypospolitej

Polskiej.

Projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  zadań z zakresu  administracji  rządowej  w sprawach

określonych  w ustawie  o powszechnym  obowiązku  obrony  Rzeczypospolitej  Polskiej  stanowi  załącznik

nr 20 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że projekt  uchwały  był dostępny  na tabletach  i

poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie  zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  przyjęcia  zadań  z zakresu  administracji  rządowej  w sprawach

określonych  w  ustawie  o powszechnym  obowiązku  obrony  Rzeczypospolitej  Polskiej.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński
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Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XX1V/244/2020  w

sprawie  przyjęcia  zadań  z zakresu  administracji  rządowej  w sprawach  określonych  w

ustawie  o powszechnym  obowiązku  obrony  Rzeczypospolitej  Polskiej.

15.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  określenia  rozkładu  godzin  pracy  aptek  ogólnodostępnych

na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego  w  2021  roku.

Projekt  uchwały  w sprawie  określenia  rozkładu  godzin  pracy aptek  ogólnodostępnych  na

terenie  Powiatu  Nowotomyskiego  w 2021  roku  stanowi  załącznik  nr 21 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że projekt  uchwały  był dostępny  na tabletach  i

poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie  zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  określenia  rozkładu  godzin  pracy  aptek  ogólnodostępnych  na

terenie  Powiatu  Nowotomyskiego  w 2021  roku.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 1, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (1)

Władysław  Napierała

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  uchwałę  nr

XX1V/245/2020  w sprawie  określenia  rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych  na

terenie  Powiatu  Nowotomyskiego  w 2021  roku.

16.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  utworzenia  związku  powiatowo-gminnego  ,,Wielkopolski

Transport  Regionalny".

Projekt  uchwały  w sprawie  utworzenia  związku  powiatowo-gminnego,,WieIkopoIski  Transport

Regionalny"  stanowi  załącznik  nr 22 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że projekt  uchwały  był dostępny  na tabletach  i

poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie  zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  utworzenia  związku  powiatowo-gminnego  ,,Wielkopolski

Transport  Regionalny".

Wyniki  głosowania
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ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XX1V/246/2020  w

sprawie  utworzenia  związku  powiatowo-gminnego,,WieIkopoIski  Transport  Regionalny".

17.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  statutu  związku  powiatowo-gminnego

,,Wielkopolski  Transport  Regionalny".

Projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  statutu  związku  powiatowo-gminnego  ,,Wielkopolski

Transport  Regionalny"  stanowi  załącznik  nr  23 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  projekt  uchwały  był dostępny  na tabletach  i

poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie  zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  przyjęcia  statutu  związku  powiatowo-gminnego  ,,Wielkopolski

Transport  Regionalny".

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XX1V/247/2020  w

sprawie  przyjęcia  statutu  związku  powiatowo-gminnego  ,,Wielkopolski  Transport

Regionalny".

18.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  przyjęcia  "Powiatowego  Programu  Ochrony  Zdrowia

Psychicznego  na lata  2021  - 2025".

Projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  "Powiatowego  Programu  Ochrony  Zdrowia  Psychicznego

na lata 2021-  2025"  stanowi  załącznik  nr 24 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że projekt  uchwały  był dostępny  na tabletach  i

poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie  zgłosił.
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Głosowano  w sprawie:

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  "Powiatowego  Programu  Ochrony  Zdrowia

Psychicznego  na lata  2021-  2025"

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XX1V/248/2020  w

sprawie  przyjęcia  "Powiatowego  Programu  Ochrony  Zdrowia  Psychicznego  na lata  2021

2025"

19.  Interpelacje  i zapytania  Radnych.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w okresie  międzysesyjnym  wpłynęła  interpelacja

radnego  Krzysztofa  Pacholaka,  w sprawie  wykonania  inwestycji  drogowych  na drodze

powiatowej  nr 1750P  Lwówek-Linie.

Przewodnicząca  odczytała  przedmiotową  interpelację  i dodała,  że zgodnie  ze Statutem

odpowiedzi  na interpelacje  udzielane  są  na piśmie.  Odpowiedź  zostanie  przesłana  do Radnego

oraz  umieszczona  zostanie  na tabletach,  w Biuletynie  Informacji  Publicznej,  a także  na tablicy

informacyjnej  Starostwa  Powiatowego.

Kserokopia  interpelacji  stanowi  załącznik  nr 16  do protokołu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  z radnych  chciałby  teraz  złożyć  zapytanie  bądź

interpelację?  Nikt  się nie zgłosił.

20.  Wolne  głosy  i wnioski.

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  z radnych  chciałby  zabrać  głos?

>  Sylwester  Kamyszek:

Radny  odniósł  się do decyzji  Rady  o wejściu  Powiatu  Nowotomyskiego  w powołany

Wielkopolski  Transport  Regionalny.  Radny  ocenił  ten  fakt  jako  dobrą  inicjatywę  i jednocześnie

poprosił  Pana Starostę  o informację,  według  jakiego  algorytmu  były  obliczane  partycypacje  w

kosztach?  W odniesieniu  do uchwalonego  budżetu  -  konkurs  Dróg  Samorządowych  na kolejną

edycję  nie został  rozstrzygnięty,  czy będzie  lista rezerwowa  też jeszcze  nie wiemy.  Radny

ponownie  zwrócił  się  z prośbą  o uwzględnienie  w przyszłości  zadania  droga  Brody-Turowo.

>  Andrzej  Wilkoński:

Starosta  przypomniał,  że przedmiotowa  inwestycja  jest  wpisana  w projekcie  budżetu  i

są przypisane  do niej  środki.  Jesteśmy  w trakcie  rozpatrywania  wniosków  o dofinansowanie  i

gdybyśmy  zabezpieczyli  w budżecie  całą  kwotę,  nie mielibyśmy  podstaw  żeby o takie

dofinansowanie  wnioskować.  Powiat  stara  się o dofinansowanie  zadania,  na które  nie ma

środków,  jeźeli  wniosek  zostanie  pozytywnie  rozstrzygnięty,  to temat  wróci  o uzupełnienie

str.  15



środków  i jeżeli  będzie  decyzja  to zadanie  zostanie  zrealizowane.  Odnośnie  drogi  w Śliwnie,

Starosta  posiada  oficjalną  informację,  że wniosek  został  wytypowany  do dofinansowania  i na

ostateczną  decyzję  czeka  u Premiera  RP.

>  Sylwester  Kamyszek:

Radny  podziękował  za odpowiedź  Panu  Staroście.  Radny  ma  nadzieję,  że

rozstrzygnięcie  tego  wniosku  niebawem  nastąpi.

>  Renata  Gruszka:

Przewodnicząca  poinformowała,  że  widzi  dobrą  wolę  radnych  Powiatu

Nowotomyskiego,  aby  remont  odcinka  drogi  Brody-Turowo  drugi  etap  się odbył.  Nawiązując

do wyjaśnień  Pana Starosty  Przewodnicząca  pokłada  nadzieję,  że jeśli  Powiat  nie otrzyma

dofinansowania,  będzie  trzeba  dokonać  takich  przesunięć  w budżecie  na 2021  roku,  aby

remont  tej  drogi  dokończyć.

>  Marcin  Brambor:

Wicestarosta  w odpowiedzi  na zapytanie  radnego  Sylwestra  Kamyszka  dotyczące  skali

wydanych  orzeczeń  w Powiatowym  Centrum  Orzekania  o Niepełnosprawności  poinformował,

że w 2019  roku  liczba  ogólna  wydanych  orzeczeń  wynosiła  1743  orzeczenia,  natomiast  w roku

bieżącym  (do  końca  listopada  2020  r.) 1358.  Mniejsza  liczba  orzeczeń  wynika  z faktu  mniejszej

ilości  wniosków  i problemu  z pozyskaniem  dokumentacji  medycznej.  Z kolei  stawki  za wydane

orzeczenie kształtują  się następująco  w roku 2020: lekarz 44 zł/ za osobę,  psycholog 25 zł/ za

osobę,  pracownik  socjalny, doradca zawodowy, pedagog 20 zł/ za osobę.  Zaproponowane

przez Przewodniczącą  Zespołu stawki za wydane orzeczenie w roku 2021: lekarz 50 zł/ za

osobę,  psycholog 27 zł/ za osobę,  pracownik  socjalny, doradca zawodowy,  pedagog 22 zł/ za

osobę.  Wicestarosta  poinformował,  że Powiat  Nowotomyski  otrzymuje  dotację  celową  na

zabezpieczenie  potrzeb  związanych  z działalnością  orzeczniczą  od Wojewody  Wielkopolskiego.

Pierwotnie  była  to kwota  208.000,00  zł, po zwiększeniu  z rezerwy  celowej  jest  to kwota

309.000,00  Zł.

>  Adam  Pilc:

Radny  nawiązał  do  złożonego  zestawienia  w  sprawie  wydatków  drogowych,

remontowych  i inwestycyjnych  i zapytał  panią  Przewodniczącą,  dlaczego  nie zostało  ono

jeszcze  opublikowane?

>  Renata  Gruszka:

Przewodnicząca  poinformowała,  że  przedmiotowe  zestawienie  dotarło  dopiero

wczoraj  w godzinach  popołudniowych  e-mailem  do Biura  Rady.  Jako,  że nie jest  etatowym

pracownikiem  Starostwa  Powiatowego,  ma  ustalone  godziny  dyżurów  do  kontaktów  z

radnymi  i mieszkańcami  tj. poniedziałki  w godzinach  od 13.00  do 15.00,  Przewodnicząca

prosiła  o przesyłanie  zapytań  dotyczących  materiałów  na sesję,  czy  też  informacji  na zbliżającą

się sesję  do poniedziałku.  Z e-mailem  radnego  Przewodnicząca  zapoznała  się w godzinach

wieczornych  i wysłała  radnemu  odpowiedź  z prośbą  o uzupełnienie  informacji.  Jak  tylko  radny

uzupełni  wszystkie  informacje,  zestawienie  zostanie  opublikowane.  Przewodnicząca

poinformowała  również  o tym,  że przedmiotowego  e-meila  od radnego  wraz  z załącznikami

przekazała  do Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  oraz  do Wydziału  Finansów  z prośbą  o
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przygotowanie  szczegółowej  i bardzo  rzetelnej  analizy  wszystkich  inwestycji,  nie tylko

inwestycji  i robót  drogowych,  na terenie  poszczególnych  Gmin  Powiatu  Nowotomyskiego,  z

uwzględnieniem  jak  najwcześniejszego  okresu.  Będzie  to  proces  pracochłonny  i czasochłonny,

ale umożliwi  on Zarządowi  Powiatu  Nowotomyskiego  przygotowanie  rzetelnej  informacji  o

inwestycjach  wykonanych  na terenie  Powiatu,  która  zostanie  przedstawiona  radnym  i

społeczn9ości  lokalnej.

>  Sylwester  Kamyszek:

Radny  podziękował  Panu Wicestaroście  za udzielenie  odpowiedzi  o ilości  wydanych

orzeczeń  w Powiatowym  Centrum  Orzekania  o Niepełnosprawności  i złożył  wszystkim

obecnym  życzenia  świąteczne.

>  Renata  Gruszka:

Przewodnicząca  podziękowała  Zarządowi,  Pani Skarbnik  i Informatykom  Starostwa

Powiatowego  za działania  zmierzające  do  zakupu  mikrofonów  bezprzewodowych.  Jeśli

sytuacja  sanitarno-epidemioIogiczna  w kraju  będzie  się  poprawiała,  to kolejna  sesja być może

będzie  mogła  się odbyć  już z udziałem  radnych  na sali. Przewodnicząca  podziękowała  za

całoroczną  współpracę  wszystkim  radnym,  przewodniczącym  Komisji,  Zarządowi,  Skarbnikowi

Powiatu,  pracownikom  Starostwa  Powiatowego,  radcom  prawnym,  Sekretarzowi  Powiatu,

paniom  z Biura  Rady,  kierownikowi  Wydziału  Administracyjno-0rganizacyjnego,

informatykom.  Ponadto  Przewodnicząca  podziękowała  pracownikom  wszystkich  szczebli

służby  zdrowia,  służbom  mundurowym  za zaangażowanie  w walkę  z Covid-19  i pomoc

mieszkańcom  Powiatu  Nowotomyskiego,  koleżankom  i kolegom  lekarzom  za współpracę,

wzajemną  pomoc  i zrozumienie.  Na zakończenie  Przewodnicząca  w imieniu  swoim,  a także  w

imieniu  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  złożyła  życzenia  radnym,  ich  rodzinom,

pracownikom  Starostwa,  jednostek  budżetowych,  jednostek  samorządu  terytorialnego  z

terenu  powiatu  nowotomyskiego  oraz  wszystkim  mieszkańcom  Powiatu  Nowotomyskiego  na

nadchodzący  2021  r.

21. Zamknięcie  XXIV  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  poinformowała,  że kolejna  sesja Rady  Powiatu  planowana  jest  w dniu

24 lutego  2021  r. o godz.  13.00

Przewodnicząca  o godz.  14.45  zamknęła  obrady  XXIV  sesji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego.

Nagranie  obrad  XXIV sesji Rady Powiatu  stanowi  załącznik  nr 25 do protokołu.

PRZEWODNICZĄCA RADY

ćŁQIIEQ C4phnb

Renata Gruszka

Przygotował(a):  Agnieszka  Henicz, Daria Nawrot

Przygotowano  przy pomocy  programu  eSesja.pl
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